
Til årssamlingen i Geovekst kommune 

 

 

Forslag til disponering av KS-avgiften for Geovekst-kommunene 

 

Etter at årssamlingen i fjor vedtok å heve KS-avgiften for Geovekst-

kommunene, kommer det nå inn mer penger enn det går ut. Det vil si at hvis 

dagens kostnader (sekretariat mv) holder seg stabilt, vil det opparbeides 

en relativt stor egenkapital. KS ønsker med dette å fremme et forslag om å 

benytte noe av disse midlene til å styrke KS' innsats på Geodata-området. 

 

KS-avgiften går i hovedsak til å dekke fagrådets møtevirksomhet samt kjøp 

av sekretariatsfunksjoner fra Fredrikstad kommune. KS' forslag går ut på å 

overføre sekretariatsfunksjonen til KS og samtidig øke denne posten fra ca 

100 000 i dag til opptil 300 000 neste år. KS vil i så fall engasjere en 

person som ikke bare vil utføre sekretariatsoppgaver, men også fungere som 

en fagressurs som vil representere kommunesektoren på geodata-området. Det 

vil ikke være snakke om en fast stilling i KS, men et engasjement. KS vil 

forsøke å finne egne eller eksterne midler for å kunne tilby en hel 

stilling. 

 

Noen av det man oppnår ved en slik løsning: 

 

-          En sterkere kobling mellom Geovekst-kommune og KS 

 

-          Økt fokus og innsats på geodata-området i KS 

 

-          Geovekst kommunes nettsider flyttes til 

www.ks.no<http://www.ks.no>. 

 

KS 

 

http://www.ks.no/

